中原大學化學系      學年度      學度
博士班資格考Take Home申請表
Take home Examination Application Form
(PhD student in the Chemistry Group)
                              申請日期:   年   月  日
                          Date:
	姓名
Name
	
	班級
Grade
	
	學號ID No.
	

	申請科目
Subject
	(1)               (2)              (3)             

	申請事實
(請勾選)
Application conditions
(Please tick)
	符合下列之一條件，即得該科資格考Take home examination之資格：
Meet one of the following conditions to be eligible for the take home examination:
□資格考            科目累積2點。
　Qualification exam,             (Subject) accumulated 2 points.
□            科目，成績為該科全部修習學生之前10%，且成績在七十分(含)以上者。
　               (Subject), the score is 10% of all students who have taken the subject, and the score is 70 points (inclusive) or higher.
□在SCI期刊上所發表之論文點數總和達3點(含)以上或JCR該研究領域排名前三分之一或科技部自然司(生科司)指標性期刊（需為指導教授除外之第一作者），且論文之領域符合A、B類資格考考科者。
The total number of papers published in SCI journals reaches 3 points (inclusive) or above or the top 1/3 of the research field of JCR or the index journal of the Ministry of Science and Technology of the Department of Nature (Department of Biosciences) (need to be the No. One author), and the field of the paper meets the A and B qualification examination subjects.
□可採用專利抵Take home，抵用標準：中華民國、中國專利點數1，外國專利2點，採計上限為2點。學生排序為指導老師及廠商除外之第一作者。
Patent credit: 1 for the Republic of China and the Republic of China, 2 for foreign patents, and the upper limit is 2 points.
指導教授確認簽章:                    
Advisor Sign:                    


系主任核定:□(1)              □(2)              □(3)
Chairman Check：
系主任簽章:
Chairman Sign：

中原大學化學系      學年度      學度
博士班資格考Take Home申請表
Take home Examination Application Form
(PhD student in the Biomedical Group)
                              申請日期:   年   月  日
                          Date:
	姓名
Name
	
	班級
Grade
	
	學號ID No.
	

	申請科目
Subject
	(2)               (2)              (3)             

	申請事實
(請勾選)
Application conditions
(Please tick)
	[bookmark: _GoBack]符合下列之一條件，即得該科資格考Take home examination之資格：
Meet one of the following conditions to be eligible for the take home examination:
□第一作者或通訊作者論文於JCR期刊排名屬於Q1者，一篇即取得一科資格考Take home examination之資格，二篇即取得二科資格考Take home examination之資格，其Take home examination成績每門七十分（含）以上即可通過資格考。
For the first author or corresponding author whose paper is Q1 in the JCR journal ranking, one paper is qualified for take home examination for one subject, and two papers are qualified for take home examination for two subject, and their take home examination Each subject with a score of 70 points or more can pass the qualification test.
□資格考            科目累積2點。
Qualification exam,             (subject) accumulated 2 points.

指導教授確認簽章:                    
Advisor Sign:                    


系主任核定:□(1)              □(2)              □(3)
Chairman Check：
系主任簽章:
Chairman Sign：
